

Bjarne Alexander Johansen, **leder**
Veronica Valøy, **nest leder**
Tina Bang Hansen, **representant foresatte**
Leonhardsen, Barbro Elinor, **representant pedagoger**
Andersen, Kirsti Helen, **vara representant pedagoger**
Flage, Trine, **vara representant pedagoger**
Skjellstad, Ann-Kristin, **representant andre ansatte**
Grøneng, Carina Klæbo, **vara representant andre ansatte**

Elevrådet:

Leder: Brian Martin Hogstad
Nestleder: Tomine Lovise Gjerstad-Brun
Sekretær: Emma Helen Olsen Myrvang

Engen, Laila Brun, **representant politisk**
Moen, Thomas Wærnes, **Vara representant politisk**
Frøydis Helen Dendtler Antonsen, **rektor Spildra skole**

Referat SU/SMU- MØTE TIRSDAG 04.11.2025

Sted: Spildra skole, møterom 3.etasje.

Tidspunkt: kl. 19.00

Til stede: Veronica Valøy, Tina Bang Hansen, Harald Arnt Grimstad, Barbro Elinor
Leonhardsen, Ann Kristin Skjellstad, Laila Engen, Brian Hogstad, Tomine Gjerstad-Brun og
Emma Olsen Myrvang

Meldt frafall: Bjarne Alexander Johansen

Sak: 11/25 Gjennomgang og godkjenning av referat fra forrige møte

Referatet ble godkjent uten anmerkninger

Sak: 12/25 Gjennomgang av årsplan for Spildra skole

Rektor gikk gjennom deler av årsplan. Vi tilføyde punkt om turdager og ukesbrev.
Ferdig årsplan sendes med referatet.

Sak 13/25 Orientering om avvik i forbindelse med artikkel i avisa

Foresatte fikk ei orientering om hvordan vi skriver avvik og at vi har en felles forståelse av viktigheten med dette, spesielt i forbindelse med Vold og trusler.
Rektor orienterte også om Facilit der vi melder om gjøremål som vaktmester følger opp. -Et supert system, og en vaktmester som er dyktig å følge opp.
FAU orienterte om prosjekt som de har tatt tak i i forbindelse med at skolen ønsker seg en plass til stedbasert læring ved Spildervannet. De har skrevet søknader og er

godt i gang med arbeidet. Spildra skole har behov for et turmål som alle kan dra til. Det handler også om inkludering.

Sak 14/25 Utemiljøprosjekt Spildra skole

Rektor orienterte hvor lang vi er kommet i prosessen. Vi skal nå ha en landskapsarkitekt som skal lage en helhetlig plan for skoleområdet. Vi har tenkt 6 delprosjekter slik at vi har et håp om å starte opp ett av disse til våren. Vi skal søke etter midler, vi skal få veiledning fra Tverga. Vi er i dette prosjektet nødt til å tenke på slippsoner, hjertesone og håndtering av overflatevatnet. Når den helhetlige planen er på plass, vil vi igjen involvere elevrådet i prosessen.

Sak 15/25 Eventuelt

Vi har i forrige referat bestemt at SU/SMU-møter begynner 19:30, men har i innkalling kalt inn til kl. 19:00. Når det er både FAU og SU/SMU der elevene deltar, er det best for alle parter å begynne kl. 19. Det tar vi til etterretning.

Frøydis Helen Dendtler Antonsen
Referent